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  Bedrijfsnieuws

Sindsdien hebben hij en zijn team heel veel werk 

verzet. “Ten eerste zijn we naar het schema gaan 

kijken. Het schema was ingewikkeld opgesteld en er 

werden eisen gesteld die niets met het milieu te 

maken hadden, zoals eisen op het gebied van voed-

selveiligheid en arbeidsomstandigheden. Daar 

hebben we, door het nodige overleg met Stichting 

Milieukeur, verbeteringen in weten te brengen.”

Punten
Het keurmerk bestaat nu uit negen thema’s, te 

weten: energie, gewasbescherming, meststoffen, 

bodemvruchtbaarheid, water, biodiversiteit, afval, 

verpakking en lichtafscherming. Binnen deze 

thema’s moeten telers verplichte, maar ook keuze-

maatregelen nemen. “Omdat er heel veel verschil-

lende teeltbedrijven zijn, is het prettig als telers op 

bepaalde vlakken zelf keuzes kunnen maken, welke 

maatregelen passen wel bij ze en welke niet. Al met 

al moeten ze een minimumaantal punten behalen 

om voor het keurmerk in aanmerking te komen.”

De meeste telers zijn hier wel voor te motiveren, 

merkt Wielink. “Andere retailers zijn ook aange-

haakt bij dit convenant, dus telers hebben geen 

andere keuze als ze willen blijven leveren.” 

Ondersteuning
The Greenery is volop bezig telers te ondersteunen 

en te helpen bij de aanvraag en de te nemen maat-

regelen. “Momenteel is 37 procent van ons teeltare-

aal gecertificeerd. We willen eind 2018 naar 65 

procent. Dat zal de nodige inspanning kosten, maar 

ook wij zien graag dat onze telers zo duurzaam 

mogelijk produceren en dus het PlanetProof certifi-

caat halen.” 

Vooralsnog gaat het alleen om Nederlandse telers. 

“In de toekomst zullen we dit waarschijnlijk ook uit-

rollen naar onze buitenlandse producten.”     

Greenery-telers kunnen niet om PlanetProof heen

‘We zien graag dat onze telers zo 
duurzaam mogelijk produceren’
Anderhalf jaar geleden werd kwaliteitsmanager Albert Wielink verrast door het convenant dat 

Jumbo met Greenpeace sloot: vanaf 2020 moet elk product dat Jumbo in de schappen heeft 

liggen het PlanetProof (voorheen Milieukeur) predicaat dragen, dus ook alle groente en fruit 

dat The Greenery levert. “Dat betekent dat alle (teelt)bedrijven waar wij mee samenwerken 

gecertificeerd moeten zijn”, legt Wielink uit.

Vietnamese cashewnoten telers geven 
coöperatie vorm met expertise van 
medewerkers The Greenery
Afgelopen maand reisde You Shu Giessen-

Tseng en Heleen van Delft af naar Vietnam. In 

samenwerking met Agriterra hebben zij zich 

ingezet om een nieuw op te zetten coöperatie 

voor cashewnoten telers vorm te geven. Agri-

terra is een organisatie die zich wereldwijd 

inzet voor het professionaliseren van boeren 

en tuinders. Zij realiseren dit met behulp van 

experts van Nederlandse coöperaties.

In Vietnam hebben You Shu en Heleen zich ingezet 

voor een nieuw op te richten coöperatie voor ten-

minste 50 cashewnoten telers. Om de kwaliteit van 

hun producten te verbeteren en een betere prijs te 

ontvangen wilden ze nauwer samenwerken. Heleen: 

“Ze wilden heel graag professionaliseren en hadden 

al heel veel ideeën, maar we constateerde als snel 

dat de plannen nog niet goed doordacht waren.” 

Om een goed beeld van de bestaande situatie te 

krijgen is er een teeltlocatie bezocht en is er met 

diverse telers gesproken. You Shu: “De ontmoetin-

gen met de telers waren voor ons erg waardevol. We 

leerden veel over hun bedrijven, hun product en de 

cultuur. Al deze informatie hebben we verwerkt in 

ons advies richting de coöperatie.”

Het advies bestond uit drie onderdelen: de inrichting 

van de supply chain, finance en de informatiesyste-

men. Hierbij is vooral gelet op de praktische uitvoer-

baarheid. Het oogstseizoen stond op het punt om te 

beginnen, dus er was niet veel tijd om grote veran-

deringen door te voeren. Daarnaast beschikken de 

telers over minder moderne voorzieningen. Heleen: 

“In het advies hebben we een roadmap neergelegd 

waarmee de coöperatie vormgegeven wordt. Hierbij 

hebben we vooral ook benadrukt dat dit het advies 

is voor deze fase, maar er continu gekeken moet 

worden wat goed gaat en wat beter kan.” You Shu 

vult aan “De telers hebben niet allemaal de beschik-

king over een pc of laptop. We hebben daarom ook 

formulieren en templates uitgewerkt waarmee afle-

verbonnen ingevuld konden worden.” 

De dankbaarheid van de telers is wat Heleen en You 

Shu het meeste is bijgebleven. “Ze waarderen het 

oprecht dat we tijd voor ze vrij maken om ze te 

helpen en hun coöperatie verder te ontwikkelen.” 

“Ook al was het erg intensief en door de taalbarrière 

niet altijd makkelijk om elkaar goed te begrijpen, ik 

zou het zo weer doen” zegt You Shu. “Ik vind het een 

erg mooie manier om iets terug te doen voor onze 

maatschappij.”     

Sabrina van Sprang, Rianne van Gelderen en 

Maaike van Meeuwen zijn onlangs bij het 

HR-Team aangesloten. Wie zijn deze nieuwe 

collega’s? We legden ze een aantal vragen voor.  

Wie zijn Rianne, Maaike en Sabrina? 

Rianne: “Ik ben 34 jaar en woon in Rotterdam 

en begin maart begonnen als Manager Organi-

sation & Development. Ik hou van reizen. Ik 

kom net terug van een reis naar Australië en 

Nieuw-Zeeland. Ik loop graag hard en hou van 

films en leuke dingen doen met familie en 

vrienden.”  

Maaike: “Ik ben 36 jaar en woon in Rijswijk 

samen met mijn man en ons zoontje van twee 

jaar. Ik ben half februari gestart als Coördinator 

Learning & Development. Ik ga hierin veel 

samenwerken met Rianne. In mijn vrije tijd ga 

ik graag mountainbiken of klimmen op een 

klimmuur.” 

Sabrina: “Ik ben 30 jaar en getrouwd en we 

hebben een dochtertje van twee jaar. Ik ben 

begin maart gestart als HR Manager voor 

Hoogsteder, Wagenaar, Dijco en Fust. Je kunt 

me dus op meerdere locaties tegenkomen. Ik 

doe graag aan boksen. Dat doe ik nog niet zo 

lang. Voorheen deed ik aan zaalvoetbal. Om 

aan mijn conditie te werken, loop ik hard. Dat 

doe ik wel bij voorkeur met mooi weer!” 

Welke ervaring nemen jullie mee?

Rianne: “Ik heb hiervoor bij Het Scheepvaart 

en Transport College in Rotterdam gewerkt. 

Daar was ik HR-Manager en hield ik me ook 

bezig met Organisatieontwikkelings-vraag-

stukken. In mijn vorige functie waren flexibili-

teit en wendbaarheid ook belangrijke thema’s 

die speelden. Als opleiding heb ik HBO Perso-

neel en Arbeid gedaan gevolgd door een 

Master.”  

Maaike: “Hiervoor heb ik bij Reaal gewerkt 

waar ik veel projecten heb gedaan in het kader 

van Ontwikkeling en Verandering in de organi-

satie vanuit de mens. Ook heb ik een jong-

talentenprogramma opgezet dat lijkt op wat er 

bij The Greenery is. En in mijn vorige functie 

heb ik me beziggehouden met ‘het nieuwe 

werken’. Ik heb Organisatie Psychologie gestu-

deerd.” 

Sabrina: “Ik heb hiervoor vijf jaar bij de Primark 

gewerkt als HR Manager. Mijn vaste locatie 

was Primark Dordrecht. Toen ik startte bij 

Primark waren er vier vestigingen en toen ik 

vertrok waren dit er achttien. Ik heb mijn 

steentje bij mogen dragen bij de opzet van een 

aantal filialen en de daarbij bijbehorende HR-

afdelingen. Tijdens mijn studie Arbeid, Organi-

satie en Management wist ik altijd wel dat ik 

met mensen wilde werken. En dat klopt! “ 

Waar gaan jullie je op richten?

Rianne: “Waar het uiteindelijk om gaat is dat 

de organisatie in ontwikkeling is. Hoe pas je je 

als organisatie aan op alle externe ontwikke-

lingen. En wat vraagt dat van je mensen, van 

de systemen, de manier waarop je samen-

werkt en van je leiders? Daar zal ik me mee 

bezighouden. Ik hoop in deze functie heel erg 

te gaan bouwen. Het is belangrijk dat de orga-

nisatie wendbaar is, dat The Greenery zich kan 

aanpassen aan de omgeving. Het is noodzake-

lijk dat alle medewerkers fit zijn om zich aan te 

passen aan de eisen die worden gesteld.”  

Maaike: “Mijn functie is een nieuwe functie. Ik 

geloof er sterk in dat je toe moet werken naar 

een flexibele en lerende organisatie. Het is 

goed om te horen welke projecten er al zijn op 

dit gebied, zoals Continue verbeteren. Dat sluit 

er mooi op aan. Je werk elke dag een beetje 

beter doen, klinkt heel simpel maar dat kan 

lastig zijn.  Het vraagt een andere denkwijze 

en misschien een andere werkwijze. Op gebied 

van Opleidingen ben ik ook aan het kijken 

welke werkwijze nu het meest efficiënt en 

prettig is. Dus ook ik ben druk bezig om mijn 

eigen werk te verbeteren. ”  

Sabrine: “Ik zal fungeren als Business Partner 

voor de leidinggevenden en samen proberen 

om het personeel zo betrokken en enthousiast 

mogelijk te houden. Dat kan uiteraard op ver-

schillende manieren. Daarnaast spar ik ook 

met en adviseer ik leidinggevenden over 

onderwerpen die zich voor doen op tactisch en 

strategisch niveau.”    

Nieuwe HR-collega’s stellen zich voor
In het kader van de nieuwe strategie Growing Together zorgt de afdeling HR ervoor dat 

medewerkers van The Greenery beschikken over de juiste kennis en vaardigheden om 

hun functie goed te kunnen uitvoeren en dat ze fit zijn en met plezier naar hun werk 

gaan. Om deze ambitie uit te voeren en de organisatie en jou als medewerker te onder-

steunen, is het HR-Team versterkt met een aantal nieuwe collega’s.

Even voorstellen…

V.l.n.r. Rianne, Sabrina en Maaike




